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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Gulyás Gergely, Miniszterelnökséget vezető 
miniszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Miért éppen a Budapestnek szánt forrást költötték 
el?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

Tény: a Kormány a 1422/2019. (VII. 18.) Korm. határozatában arról döntött, hogy 3,26 milliárd
forintot biztosít a fővárosi közösségi közlekedés autóbusz-járműparkjának cseréjéhez.

Tény:  Miniszter  Úr  a  2020.  május  18-án  kelt  levelében  arról  tájékoztatta  Karácsony  Gergely
főpolgármestert,  hogy  a  járványügyi  veszélyhelyzet  miatt  a  Kormánynak  ezt  a  forrást  is  a
koronavírus-járvány elleni védekezésre szükséges felhasználnia.

Ezek  a  tények.  Minden  más,  a  közösségi  közlekedés  színvonalának  fejlesztése  iránti
elkötelezettségről és a buszgyártás körülményeiről szóló szöveg csak átlátszó magyarázkodás.

A gazdaságvédelem címszavával ugyanis öntik a pénzt a sportlétesítmények építésébe és a kínai
gazdasági érdekek által mozgatott Belgrád-Budapest vasútvonal fejlesztésre is jut idén 82 milliárd
forint. Mindezt jelentős részében a Budapesten és főváros agglomerációjában élő emberek és az itt
tevékenykedő vállalkozások adóbefizetéseiből finanszírozzák.

Kérdezem Miniszter  Urat,  hogy a  „gazdaság védelmét”  szolgáló  kiadások sorában miért  éppen
Magyarország gazdasági motorjának számító Budapest mozgásban tartására nincs fedezet? Az új
stadionok és csarnokok építése valóban többet ad hozzá a magyar gazdasághoz, mint a Budapesti
közlekedési  infrastruktúra  működőképességének  fenntartása?  Hihetnek-e  a  budapesti  emberek a
Kormány  ígéreteinek,  amikor  2019-ben  megtett,  idei  évre  vonatkozó  vállalásukat  sem  voltak
hajlandóak betartani.

Tisztelettel várom válaszát!


